

Man and Nature

L'homme et la nature

MAN AND NATURE
L'HOMME ET LA NATURE

Acknowledgements

Remerciements

Volume 1, 1982

URI: <https://id.erudit.org/iderudit/1011784ar>

DOI: <https://doi.org/10.7202/1011784ar>

[See table of contents](#)

Publisher(s)

Canadian Society for Eighteenth-Century Studies / Société canadienne d'étude
du dix-huitième siècle

ISSN

0824-3298 (print)

1927-8810 (digital)

[Explore this journal](#)

Cite this document

(1982). Acknowledgements / Remerciements. *Man and Nature / L'homme et la nature*, 1, xi–xi. <https://doi.org/10.7202/1011784ar>

Acknowledgements/Remerciements

Many people have helped to bring to fruition this first volume of *The Proceedings of the Canadian Society for Eighteenth-Century Studies*. Among those to whom the Society and the editors are most indebted are the following members of The University of Western Ontario: Professor B.B. Kymlicka, Dean of the Faculty of Social Science; Professor John G. Rowe, Dean of the Faculty of Arts; Professors Peter F. Neary and A.M.J. Hyatt, Chairmen of the Department of History; Professor Paul Park, Dean of the Faculty of Education; Professor Geoffrey Milburn, Editor, the Publications Office of the Faculty of Education. In addition to The University of Western Ontario, the Society is grateful for grants in aid of publication to the Samuel and Saidye Bronfman Family Foundation and to the Hannah Institute for the History of Medicine, Associated Medical Services, Inc.

* * *

Plusieurs personnes ont collaboré pour mener à terme ce premier volume des Actes de la Société canadienne d'étude du dix-huitième siècle. La Société et les responsables de cette publication remercient plus particulièrement les membres suivants de l'Université de Western Ontario: le professeur B.B. Kymlicka, doyen de la faculté des Sciences sociales; le professeur John G. Rowe, doyen de la faculté des Lettres; les professeurs Peter F. Neary et A.M.J. Hyatt, directeurs du département d'Histoire; le professeur Paul Park, doyen de la faculté d'Éducation et le professeur Geoffrey Milburn, éditeur, service des Publications de la faculté d'Éducation. La Société manifeste aussi sa reconnaissance pour les subventions d'aide à la publication de la Samuel et Saidye Bronfman Family Foundation et de l'Hannah Institute for the History of Medicine, Associated Medical Services, Inc.